
Dz-05.0021.50.2022    

Protokół nr 50/2022 

z obrad L sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

24 maja 2022 r.  w godz. 18.20 – 19.40, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2,  

w trybie zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 15 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady L sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wstępnej listy zadań Rady Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury 

Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Komisji Kultury). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  
 

Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wstępnej listy zadań Rady Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Głos zabrali: p. Tomasz Friediger, który złożył poprawkę i odczytał jej treść, Przewodniczący 

Rady p. Maciej Żmuda, p. Piotr Klimowicz, p. Marzena Kopeć, p. Lech Mikulski, p. Łukasz 

Mańczyk, p. Paweł Potoczek, p. Agnieszka Wantuch, Zastępca Przewodniczącego Rady  

p. Edward Tarczałowicz.  

 

Do obrad dołączyło 3 członków Rady, obecnych 19 osób 

 

Następnie prowadzący obrady poddał poprawkę p. Tomasza Friedigera pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 12 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące:  

3 glosy; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 19 Członków Rady. 

 

Następnie prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

3 głosy; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 19 Członków Rady. 

 



Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę L/286/2022 

w sprawie ustalenia wstępnej listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2023-  

zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Głos zabrała p. Marta Wodyńska. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 19 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę L/287/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2022 - zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury 

Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Komisji Kultury). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Kultury p. Marzena Kopeć. 

 

Głos zabrał p. Tomasz Friediger. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

1 głos; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 19 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę L/288/2022 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury Rady Dzielnicy V Krowodrza 

- zał. nr 5. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- poinformował o planowanej sesji w trybie stacjonarnym na początku czerwca 2022 r. 

Glos zabrali radni: p. Alina Obrębska, p. Daniel Wiśniowski, który poprosił  

o kontynuowanie posiedzeń Rady w trybie zdanym, przynajmniej w okresie 

wakacyjnym. Głos zabrali również: p. Marta Wodyńska oraz p. Mariusz Bembenek. 

2. Radna p. Marzena Kopeć: 

- poinformowała o Krowoderskim Pikniku Historycznym, który został zaplanowany na 

11 czerwca 2022 r. oraz planowanym stanowisku promującym NGO-sy i Budżet 

Obywatelski. Poprosiła radnych o pomoc w przygotowaniu ww. przedsięwzięcia oraz 

krótko omówiła program pikniku. Głos zabrali również: p. Paweł Potoczek, 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda oraz Zastępca Przewodniczącego p. Edward 

Tarczałowicz, p. Piotr Klimowicz. 

3. Radny p. Marcin Tabisz: 

- zapytał o możliwość wykonania wybiegu dla psów na terenie znajdującym się przy 

Radiu Kraków. Głos zabrali: p. Anna Pojałowska, p. Maciej Żmuda, p. Piotr Klimowicz. 



4. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

- poprosiła o wystąpienie do ZDMK w sprawie zjazdu od al. 3 Maja w stronę stadionu 

„Wisły” oraz aparthotelu. Znaki zakazu ruchu nie są respektowane, a kierowcy parkują 

samochody na alejkach dla pieszych i trawnikach. Dodatkowo droga gminna 

prowadząca do aparthotelu jest rozjeżdżona i zniszczona.  

- zwróciła uwagę na źle zamontowane stojaki na rowery, które są niestabilne  

i notorycznie przewracane. Głos zabrali: p. Maciej Żmuda oraz p. Edward Tarczałowicz.  

5. Radna p. Marzena Kopeć: 

- zapytała o stan realizacji przywrócenia ruchu jednokierunkowego na al. 3 Maja. Głos 

zabrała p. Agnieszka Wantuch oraz Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  

6. Radny p. Tomasz Friediger: 

- poruszył sprawę realizacji piktogramów w ramach organizacji ruchu na skrzyżowaniu 

al. Kijowskiej z ul. Mazowiecką, uregulowania parkowania pod „Biprostalem” oraz 

przy ul. Reymonta. 

- zawnioskował o spotkanie z przedstawicielami ZZM w sprawie stanu realizacji 

„Ogrodu Krakowianek”.  

       

Ad 7. Oświadczenia i komunikaty. 

           1. Radny p. Piotr Klimowicz: 

- poruszył temat usunięcia ogrodzenia parku kieszonkowego przy ul. Nawojki.       

Poinformował ,że złoży projekt uchwały w tej sprawie na przyszłą sesję Rady Dzielnicy, 

- ponownie poruszył problem pominiętego fragmentu chodnika podczas wykonywania 

prac remontowych, w ramach realizacji parku przy ul. Nawojki. Jest różnica poziomów, 

płyty chodnikowe wyglądają na stare. Odpowiedzi udzieliła wnioskodawczyni projektu 

radna p. Marta Wodyńska. Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, 

- zwrócił uwagę na różne typy lamp oświetleniowych w parku Młynówka Królewska. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

- poruszył sprawę braku krat osłaniających przed wejściem psów w  ogródku 

jordanowskim przy Młynówce Królewskiej, które znajdowały się tam przed remontem. 

Należy zawnioskować o przywrócenie usuniętej kraty oraz naprawę niezamykającej się  

bramki. Głos zabrał p. Edward Tarczałowicz oraz p. Maciej Żmuda. 

- zawnioskował o przesłanie do Biura Planowania Przestrzennego UMK uwag 

podtrzymujących dotychczasowe stanowisko Rady do projektu mpzp obszaru 

„Kazimierza Wielkiego”.  

    2. Radna p. Marzena Kopeć: 

- zawnioskowała o zwrócenie się do ZZM o otwarcie części oddanego już placu zabaw, 

ponieważ ławki zostały pomalowane, a trawa się ukorzeniła. 

    3. Radna p. Marta Wodyńska: 

- przekazała wniosek mieszkańców bloku przy ul. Mazowieckiej o zamontowanie 

ekranów  akustycznych odgradzających blok od sąsiadującego placu zabaw z uwagi na 

duży hałas oraz pylenie piasku z piaskownicy. Będzie skierowane pismo mieszkańców 

w tej sprawie. Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 Ad 8. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w L sesji Rady Dzielnicy 

V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie o godz. 19.40.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


